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Időrendi bontás: 

2012.09.18. Tanulmányi Csoport 

2012.09.19. Biológia Szakterületi Csoport 

2012.09.21. Összetartás 

2012.09.25. KÖB 

2012.09.27. KÖB 

2012.09.27. Gólya „felvilágosító” előadás 

2012.09.27. Tisztségviselői értekezlet 

2012.10.01. KÖB 

2012.10.08. BReKis megbeszélés 

Szöveges beszámoló: 

Mint tudjátok (remélem) tanulmányi okokból nem tudok részt venni választmányokon, 

cserébe a Kari Ösztöndíjbizottság rendes biológus tagjaként tevékenykedem. Ezt 

tudjátok miből áll, szociális ösztöndíj pályázatok bírálása, nyilván ez volt most a 

legfontosabb, illetve az összegek meghatározása… tehát az üléseken való részvétel. 

A gólyáknak, tanári megkeresésre, előadást tartottunk a TTK HÖK, de főleg a SzaCs 

és a BReKi munkájáról. Az előadás ezekenkívül főleg tanulmányi buktatókra, 

külügyre illetve esélyegyenlőségre és ösztöndíjjakra volt kihegyezve. Itt én a 

tanulmányi részt tartottam, továbbá a képviselőink személyes bemutatkozására is sor 

került. Meg is köszönném résztvevő tisztségviselőknek, hogy eljöttek és az 5vös 5km 

előtt is bevállalták ezt. KÖSZI.  



Megrendezésre került a szokásos őszi nyílt nap, amin ha személyesen nem is, de a 

szervezésben lényegi szerepet töltöttem be. Szakács Dáviddal közös projektnek 

tekintettük, hogy a Biológus stand helytálljon, így egyeztettünk az Intézet 

igazgatójával, Márialigeti tanár úrral. Illetve óra látogatások helyett, a Biológia 

gyűjtemény állt rendelkezésére az érdeklődő középiskolásoknak. 

Meghatároztam, közös megegyezés alapján (doodle), a szakterületünk rendszeres 

ülését. 

Elsőként vettem részt a Nyúz „új” cikk sorozatában a HÖKről, és tisztségviselőiről. 

Lehet hogy nekem jelentett hirtelen megpróbáltatást, hogy egy szerdai napon még  

kipréseljek magamból 4500 karaktert, de én átlag hallgatóként is úgy ítélném meg, 

hogy ez hosszú. Biológusként szívesebben olvasnék a Növényszervezettani Tanszék 

kutatási eredményeiről a karalábéról.  

Ezenkívül voltam egy Kémia Szacson is. Illetve fogadóóráimat megtartottam (miután 

megegyeztem magammal és az EBbel, hogy mikor, hol legyen), a leveleket az 

évfolyam listákra továbbítottam, sőt kifejezetten biológus (nem BReKis) 

programokkal is eláraztottam a listákat. 
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